- 3) in making the use of the COSICS system available, priority will always be given to ensuring that the security of the system and its information is not compromised;
- 4) as more experience with the system is acquired, the Department will be investigating the possibility of making COSICS available to Departmental service groups such as the unions and staff associations for servicing of personnel abroad;
- 5) the Department takes no legal responsibility for delivery of personal messages through the system.
- 5. This Circular Document is cancelled effective November 1, 1990.

- en permettant le recours au COSICS, on accordera toujours la priorité à la sécurité du système et de ses renseignements qui ne doit pas être compromise;
- 4) au fur et à mesure que l'on aura davantage l'expérience du système, le Ministère examinera la possibilité de mettre le COSICS à la disposition des groupes de services comme les syndicats et les associations du personnel pour qu'ils assurent des services au personnel à l'étranger;
- 5) le Ministère n'assume aucune responsabilité légale pour la livraison des messages personnels au moyen du système.
- 5. La présente circulaire expire le 1er novembre 1990.

Le Sous-secrétaire d'État aux Affaires extérieures

The Under-Secretary of State for External Affairs